
PROTOKÓŁ Nr 30/10

z posiedzenia Komisji ds.Organizacyjnych, Społecznych 
i Obywatelskich Rady Gminy Mielnik w dniu 16 marca 2010r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
3. Pani Halina Mirowska - Kierownik GOPS
4. Pani Anna Zieniuk - pedagog szkolny w Zespole Szkół w Mielniku
5. Pan Michał Baranowski - Dyrektor GOKSiR
6. Pan Jan Stawski - Kierownik Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Mielniku

Obradom Komisji przewodniczył  Pan Marek Patkowski – Przewodniczący Komisji 
ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Informacja  z  realizacji  uchwały  Nr  XXV/149/06  Rady  Gminy  Mielnik  z  dnia  22 

czerwca 2006r. w sprawie Gminnego Systemu Profilaktyki i Opieki nad Dzieckiem i 
Rodziną na lata 2009-2014.

2. Sprawozdanie  z  działalności  Gminnego  Ośrodka  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  w 
Mielniku za 2009r.

3. Informacja kierownictwa Gminnego Ośrodka Zdrowia o funkcjonowaniu i podjętych 
działaniach w zakresie profilaktyki zdrowotnej realizowanej przy współpracy Gminy – 
Profilaktyczny program zdrowotny na lata 2009-2014.

4. Zaopiniowanie  projektów  uchwał  będących  przedmiotem  obrad  XXXI  sesji  Rady 
Gminy.

5. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pani Halina Mirowska przedstawiła informację z realizacji uchwały Nr XXV/149/06 Rady 
Gminy Mielnik z dnia 22 czerwca 2006r. w sprawie Gminnego Systemu Profilaktyki i Opieki 
nad Dzieckiem i Rodziną na lata 2009-2014.

(w zał. na str...........prot.)

Pani Maria Boguszewska
Czy wszystkie rodziny wielodzietne objęte są opieką społeczną?
Czy w szkole działa świetlica socjoterapeutyczna?

Pani Barbara Terpiłowska
Czy wzrasta ilość osób korzystających z pomocy społecznej?
Co z przemocą w szkole?
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Pani Halina Mirowska
Jeśli  ktoś  ma  dobrą  sytuację  materialną,  to  mimo  wielodzietności  nie  musi  korzystać  z 
pomocy społecznej. Wielodzietność jest jednym z kryteriów korzystania z pomocy społecznej
Od  2-3  lat  pomoc  społeczna  utrzymuje  się  na  tym  samym  poziomie,  nie  ma  tendencji 
wzrostowej.

Pani Anna Zieniuk
Szkoła współpracuje z GOPS i dzielnicowym, ma kontakt ze społecznymi kuratorami. Jeśli 
jest  problem,  stara  się  go rozwiązać  wspólnie  z  dziećmi  i  rodzicami.  Czasami  uczniowie 
przychodząc do pedagoga szkolnego i sami zgłaszają problem. W szkole w Mielniku obecnie 
nie funkcjonuje świetlica socjoterapeutyczna, kontakt z taką świetlicą mamy w Białymstoku, 
gdzie  w razie potrzeby psychiatrzy i  terapeuci  udzielają  pomocy.  Jedna z rodzin z terenu 
gminy Mielnik umieszczona została w ośrodku terapeutycznym i do Mielnika już nie wróci.

Pan Andrzej Kałańczyński 
Poruszył sprawę opieki nad dziećmi przebywającymi w świetlicy. Kiedy Pani Maria Bonda 
pracowała w świetlicy, to zawsze wiedziała gdzie są dzieci, teraz tak nie jest.

Komisja Rady przyjęła do wiadomości informację z realizacji uchwały Nr XXV/149/06 
Rady Gminy Mielnik z dnia 22 czerwca 2006r. w sprawie Gminnego Systemu Profilaktyki i 
Opieki nad Dzieckiem i Rodziną na lata 2009-2014.

Do punktu2.

Pan  Michał  Baranowski przedstawił  sprawozdanie  z  działalności  Gminnego  Ośrodka 
Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku za 2009r.

(w zał. na str...........prot.)

Pani Maria Boguszewska zapytała czym zajmuje się młodszy instruktor ds. kultury.

Pan Michał Baranowski udzielił odpowiedzi na to pytanie. Wyjaśnił że, nazwa stanowiska 
wynika z Rozporządzenia Ministra Kultury i Sztuki w sprawie wymagań kwalifikacyjnych i 
trybu  stwierdzania  kwalifikacji  uprawniających  do  zajmowania  określonych  stanowisk  w 
niektórych  instytucjach  kultury,  dla  których  organizatorem jest  administracja  rządowa lub 
jednostki samorządu terytorialnego.

Komisja  Rady  przyjęła  do  wiadomości  sprawozdanie  z  działalności  Gminnego 
Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku za 2009r.

Do punktu3.

Pan Jan Stawski podziękował za dotychczasową, dobrą współpracę z Radą Gminy.
Przedstawił  radnym  sprawozdanie  z  przebiegu  realizacji  Profilaktycznego  Programu 
Zdrowotnego Gminy Mielnik w roku 2009.

(w zał. na str...........prot.)
Pan doktor poinformował, że pozostało 34 szczepionki przeciw grypie, brak jest chętnych do 
dalszych szczepień i obawia się, że szczepionki te zostaną niewykorzystane.
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Pan Wójt zapytał, czy nie można byłoby obniżyć o 5 lat wieku osób szczepionych przeciw 
grypie.

Pan  doktor  Stawski stwierdził,  że  można  to  zrobić.  Zgłaszał  sprawę  tych  szczepionek, 
proponował aby zaszczepić nimi dzieci, ale w sprawie tej nie podjęto żadnej decyzji. Gminny 
Ośrodek Zdrowia podejmował cały szereg działań zachęcających do szczepień, apelowano do 
sołtysów aby rozpropagowali to we wsiach. Dla dzieci najlepszym okresem do sczepień jest 
czas kiedy idą do przedszkola lub szkoły, dorośli powinni szczepić się powyżej 50 roku życia.
Zwrócił  się do radnych z apelem o rozszerzenie programu szczepień o szczepienia  dzieci 
przeciw grypie i rotawirusowi oraz o szczepienia dorosłych przeciw pneumokokom.

Pan Wójt poinformował zebranych,  że grupa radnych złożyła  projekt uchwały w sprawie 
pomocy lekowej. Zapytał Pana Stawskiego o jego opinię w tej sprawie.

Pan Stawski stwierdził, że dotacja finansowa bardzo mogłaby pomóc ludziom. Jako lekarz 
spotyka się z sytuacją, że pacjenci czasami nie mają za co wykupić przepisanych im leków. 
Podkreślił dobrą współpracę z Panią Kierownik GOPS, która ze środków pomocy społecznej, 
bez zbędnych ceregieli, finansuje zakup leków takim osobom.

Pani  Maria  Boguszewska zapytała,  czy  jest  możliwość  poszerzenia  tego  programu  o 
szczepienia  przeciw  wirusowemu  zapaleniu  wątroby.  Jaki  jest  okres  ważności  takiego 
szczepienia?

Pan Jan Stawski
Jakie szczepienia znajdą się w programie, to zależy wyłącznie od Rady Gminy. Szczepienie 
przeciw WZW jest ważne do końca życia. Szczepienie przeciw pneumokokom wykonuje się 
od 65 roku życia i to szczepienie jest również na całe życie.

Pani  Barbara  Terpiłowska zapytała,  czy  szczepionek  przeciw  grypie  nie  należało 
zakupować sukcesywnie, w miarę potrzeb, skoro 34 pozostało niewykorzystanych.

Pan Jan Stawski
Szczepionki  kupowano  w  II  transzach,  osób  do  zaszczepienia  jest  800,  zakupiono  200 
szczepionek, a zaszczepiło się tylko 166 osób. Stwierdził, że gdyby wiedział, że zaszczepić 
się zechce tak mało osób, to kupiłby mniej szczepionek. Takiej wiedzy jednak wówczas nie 
posiadał.

Komisja  Rady  przyjęła  do  wiadomości  sprawozdanie  z  przebiegu  realizacji 
Profilaktycznego Programu Zdrowotnego Gminy Mielnik w roku 2009.

Do punktu 4.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2010r.
Poinformowała o zmianach do projektu, które przedstawi na sesji Rady.
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Pan Jerzy Terebun
W projekcie uchwały brakuje przeznaczenia środków na remont świetlicy w Pawłowiczach 
(sprawa dotyczy budowy toalet).

Pan Wójt stwierdził, że jeszcze nie wie jak to rozwiązać, na następną sesję przygotuje sprawę 
wniosków  sołectw.  Niech  mieszkańcy  Homot  przedstawią  propozycję  rozwiązania  tego 
problemu.

Pani Maria Boguszewska zapytała dlaczego po raz drugi dajemy pieniądze na świetlicę w 
Pawłowiczach.

Pani Skarbnik udzieliła wyjaśnień w tej sprawie.

Komisja Rady 3 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się i 1 głosie przeciw 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010r.

(w zał. na str...........prot.)

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 
wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.

Komisja  Rady 3 głosami  za,  przy 1  głosie  przeciw i  1  głosie  wstrzymującym się 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w 
budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki.

(w zał. na str...........prot.)

Pan Michał Baranowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Gminnego 
Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku.

Komisja  Rady  jednogłośnie,  przy  obecności  5  członków  Komisji,  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i 
Rekreacji w Mielniku.

(w zał. na str...........prot.)

Do punktu 5.

W sprawach różnych radni nie zabierali głosu.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

               Przewodniczący Komisji

                                                                                                       Marek Patkowski
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